
Referat fra bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 4. og 12. juli 2024 
 
Deltager: Mette, Lone, Vibeke, Karin og Pia 
Fraværende: Mette H, og Kaja 
 
 

 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Der er høstet wrap til elevponyerne og 
wrapballerne er kørt på plads, så markerne 
kan gødes og der kan tages endnu et slet. 
 
Når der fejes i ridehallen så må alt andet end 
sandet ikke fejes ind i ridehallen. 
 
 

Bestyrelsen 
 
 
 

2. Økonomi Vi følger vores budget.  
 

3. Elevponyer - status Bestyrelsen besluttede at vi den næste 
sæson arbejder videre med de elevponyer vi 
har nu og ikke sælger flere. 
 

 
 
 
 

4. Facilitetskort Fra den nye sæson, 1. september 2024 – 31. 
august 2025, så har bestyrelsen besluttet, at 
facilitetskort gælder for hesten, og at der 
bliver følgende priser: 
 
Seniorer: kr. 1400,- 
Juniorer: kr. 1000,- 
 
Det er en stigning på kr. 200,- for seniorer og 
kr. 100,- for juniorer og begrundelsen for 
stigningen er, at klubben har større udgifter 
på vedligeholdelse af ridebanerne både ude 
og inde, samt at det bliver nemmere for 
kasseren at håndtere udgiften sammenlignet 
med de nuværende betingelser. Bestyrelsen 
vil have fokus på indtægten for facilitetskort 
i den nye sæson. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Slåning af græs på klubbens 
arealer 

Vi er så heldige, at Ronnie slår græsset rundt 
omkring på rideskolen. Græsarealet syd for 
stalden bliver også slået og der skal ikke 
reetableres en fold der. 
 

 

6. Status for jubilæumsfest Lone, Mette og Karin vil forsøge at arrangere 
en hyggeaften, hvor vi inviterer både 
nuværende og tidligere medlemmer af 
Rideklubben til lidt mad og drikke på 
Rideklubbens faciliteter den 31. august 
2024. DU kommer til at høre nærmere. 
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Derudover bliver klubben fejret under 
”Åbent Hus” arrangementet den 24. august, 
hvor vi også skal have en officiel åbning af 
den nye bund i ridehallen. Pia Nielsen 
efterspørger medlemmer, der har lyst til at 
hjælpe med at arrangere ”Åbent Hus”, så tag 
fat i Pia, hvis du vil hjælpe til. 
 

7. Ridebaner ude og inde Sammen med referatet sendes der en 
vejledning ud til medlemmer om anvendelse 
af ridebanerne. Den kommer også til at ligge 
på hjemmesiden. Efter vi har fået ny 
ridebanebund, er der behov for en 
opdateret vejledning/et regelsæt for brug af 
ridebanerne.   
 
Vandingsanlægget i ridehallen er blevet 
opdateret, der skal dog stadig vandes 
manuelt i hjørnerne i en periode. 
Vandingssystemet til banen udenfor 
fungerer.  
 
Alt i alt har det trukket store veksler på Rikke 
Rosenberg, som efterlyser en ordning, hvor 
medlemmerne deltager i at få bunden i 
hallen vandet. Meld dig meget gerne på 
denne ordning. Der er lavet et opslag på 
”Aktiviteter” herom.  
 

Sekretær 
 
 
 
 
 
 

8. Planlægning af hegn Mark 5 er nu lavet færdig med nyt hegn og 
Kjeld arbejder videre med mark 2 og 
derefter mark 4 og 3. 
 

 

9. Vand til hestene ved 
længerevarende 
strømafbrydelse 
 

Flyttes til næste møde. Sekretær 
 

10. Betaling af ejendomsskatter Det fremsendte materiale fra SKAT skal 
gennemgås, så vi ved om klubben skal 
foretage sig noget. 
 

Karin 

11.  Indkomne mails Ingen henvendelser.  
 

12. Evt. Der var ikke nogen, som havde noget til 
eventuelt. 
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Næste møde den ? 2024 kl. 18:30-21:00 


